



Tire and Rubber  
Association  
of Canada

L'Association  
canadienne du pneu  
et du caoutchouc



*VEUILLEZ NOTER QUE LA VERSION FRANÇAISE DES DOCUMENTS SE TROUVE APRÈS L'ANGLAIS. MERCI.*

## **TRAC Announces 100<sup>th</sup> Annual General Meeting's Outcomes**

Cambridge, Ontario; June 11, 2020—Tire and Rubber Association of Canada announces the outcomes of its virtual 100<sup>th</sup> Annual General Meeting held on June 9, 2020.

### **AGM Outcomes:**

1) The members duly elected the Board of Directors and Officers:

Tony Mougios	Chair (Michelin North America (Canada) Inc.)
Maureen Kline	1 <sup>st</sup> Vice-Chair (Pirelli Tire Inc.)
Paul Downey	2 <sup>nd</sup> Vice-Chair (Pliteq Inc.)
Matt Livigni	Treasurer (Continental Tire Canada Inc.)
Neil Bansal	Western Rubber Group
Chris Bitsakakis	AirBoss of America Corp.
Paul Christou	Goodyear Canada Inc.
Keshav Das	BKT Tires (Canada) Inc.
Darious Naylor	Bridgestone Canada Inc.
Robert Rist	Cabot Canada Ltd.

2) The Board moved to establish a new End-of-Life Tire Standing Committee. Led by Dr. Barry Takallou of CRM of Canada Processing, the Committee will manage all issues related to tire and rubber recycling.

3) Following Glenn Maidment's announced retirement at the end of 2020, the Board moved to set up a Search Committee which will manage the screening and interviewing of potential candidates for a new President.

### **About TRAC:**

The Tire and Rubber Association of Canada (TRAC; [www.tracanada.ca](http://www.tracanada.ca)) is the national trade association representing the interests of tire and other rubber manufacturers and importers of rubber goods into Canada, together with rubber recyclers and suppliers whose goods or services directly relate to our industry. The Association was established in 1920 under the name The Rubber Association of Canada, only recently changing its name to the Tire and Rubber Association of Canada to more accurately reflect the Association's role within the industry and what it does for its membership.

Contact: [info@tracanada.ca](mailto:info@tracanada.ca)

A19-260 Holiday Inn Drive, Cambridge, ON N3C 4E8

Tel: (519) 249-0366, Fax: (519) 249-0401

[www.tracanada.ca](http://www.tracanada.ca)



Tire and Rubber  
Association  
of Canada

L'Association  
canadienne du pneu  
et du caoutchouc



## L'ACPC annonce les résultats de sa 100<sup>e</sup> assemblée générale annuelle

Cambridge, Ontario; le 11 juin 2020 – L'Association canadienne du pneu et du caoutchouc (ACPC/TRAC) annonce les dispositions de sa 100<sup>e</sup> assemblée générale annuelle tenue virtuellement le 9 juin 2020.

### Dispositions de l'AGA :

- 1) Les membres ont dûment élu les administrateurs et membres du conseil d'administration comme suit :

Tony Mougios	Président du conseil (Michelin Amérique du Nord [Canada] inc.)
Maureen Kline	1 <sup>re</sup> vice-présidente (Pirelli Tire inc.)
Paul Downey	2 <sup>e</sup> vice-président (Pliteq inc.)
Matt Livigni	Trésorier (Continental Tire Canada inc.)
Neil Bansal	Western Rubber Group
Chris Bitsakakis	AirBoss of America Corp.
Paul Christou	Goodyear Canada inc.
Keshav Das	BKT Tires (Canada) inc.
Darios Naylor	Bridgestone Canada inc.
Robert Rist	Cabot Canada ltée

- 2) Le Conseil a résolu de mettre sur pied un nouveau comité permanent sur la gestion des pneus usés. Dirigé par Barry Takallou, Ph. D., de CRM of Canada Processing, le comité gèrera tous les dossiers liés au recyclage des pneus et du caoutchouc.
- 3) Pour faire suite à l'annonce du départ à la retraite du président Glenn Maidment au terme de l'année 2020, le Conseil a résolu d'établir un comité de recrutement pour effectuer la sélection préliminaire des candidats potentiels au poste et réaliser les entrevues.

### À propos de l'ACPC/TRAC :

L'Association canadienne du pneu et du caoutchouc (TRAC; [www.tracanada.ca](http://www.tracanada.ca)) est l'association manufacturière nationale représentant les intérêts des fabricants de pneus et d'autres produits de caoutchouc et des importateurs de produits de caoutchouc au Canada, ainsi que des recycleurs du caoutchouc et fournisseurs dont les produits et services sont directement reliés à notre industrie. Établie en 1920 sous le nom d'Association canadienne du caoutchouc, l'organisation a récemment changé son nom pour devenir l'Association canadienne du pneu et du caoutchouc afin de mieux refléter le rôle qu'elle joue au sein de l'industrie et auprès de ses membres.

A19-260 Holiday Inn Drive, Cambridge, ON N3C 4E8

Tel: (519) 249-0366, Fax: (519) 249-0401

[www.tracanada.ca](http://www.tracanada.ca)